
Verksamhetsberättelse för Svanshals - Kumla Viltvårdsområde 2024 

 

Styrelsen för Svanshals-Kumla Viltvårdsområde får härmed avgiva följande berättelse för tiden 2024-

01-01 – 2024-12-31. 

Ett välbesökt årsmöte hölls på Renstad 2024-02-18. 

Styrelsen har bestått av Anna Renstad Harrius (ordförande), Bengt Gideskog (sekreterare), Hans-Erik 

Lorin (kassör), Lars Lorin, Stefan Lenér, Peter Emilsson, Albin Johansson och Jonni Harrius. Arne 

Andersson har varit revisor med Kalle Olsson som suppleant. 

Under perioden genomfördes det konstituerande styrelsemötet. 

Under året har flera aktiviteter genomförts. 

- Vi deltagit i styrelsemöten för Tåkernbygdens jaktvårdskrets. Där vi rapporterat om 
viltobservationer samt vilka aktiviteter som bedrivits. 

- Anna Renstad-Harrius har uppdaterat informationen om VVO på hemsidan för 
Tåkernbyggdens jaktvårdskrets (www.takernjakt.se). 

- Stefan Lenér har ansvarat för ett projekt med viltåkrar för rapphöns. Projektet har varit 
uppmärksammat och andra aktörer har visat intresse för vad vi gjort. Under året har vi sått 
drygt 5 Ha med en speciell fröblandning. Vi har fått bidrag från Tåkernfonden för detta 
projekt.  

- Den av länsstyrelsen finansierade vildsvinsfällan på Renstad har flyttats till en bättre plats 
och under hösten fångades 16 st mindre vildsvin i den.  

 

Styrelsen kan konstatera att viltet fortsätter att öka i området. Vildsvinen är väletablerade i området 

och orsakar en hel del problem. Tillgången på hare och rådjur mycket god och grävling och räv 

fortsatt god. Förekomsten av gäss är fortsatt hög. Tranor, och sångsvan ökar. Speciellt glädjande är 

att flera kullar med rapphöns observerats i området och att våra åtgärder förhoppningsvis leder till 

att denna utveckling fortsätter. 

 

Styrelsen genom 

 

 

Anna Renstad Harrius (Ordf) 

 


